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Protokół nr 0002.066.2023 (LXVI)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 19 grudnia 2023 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył LXVI sesję Rady
Miejskiej w Pszczynie, ktéra rozpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra
Skargi.

Prowadzący obrady przywitał radnych, burmistrza ijego zastępców, sekretarz gminy,
skarbnika gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych oraz
wszystkie osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.

Poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą informacyjną, dotyczącą
RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń rejestrujących obraz
i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej w Pszczynie, nagrywania
i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, która umieszczona jest na drzwiach wejściowych
sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest
21 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

Marek Dutkowski

Renata Dyrda

Krystyna Fuławka

Arkadiusz Gardiasz

Ireneusz Gruszka

Marcela Kanafek — Lewandowska

Henryk Kopiec

Jacek Kubis

. Grzegorz Kuczera

10. Marcelina Leki

11. Andrzej Mańka

łZrBanaFa—Psi-k

13. Piotr Rabaszowski

14. Monika Rąba

15. Maciej Stieber

16. Leszek Szczotka

17. Marek Szklorz

18. Maria Szostak

19. Łukasz Tetla

20. Marta Wojciechowska-Smolarz

21. Andrzej Wojtanowicz

22. Rafał Wróbel

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.
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ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy do porządku obrad są
jakieś wnioski.

Wniosków o zmianę porządku obrad nie było. Prowadzący obrady stwierdził, że dzisiejsza
sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad:
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7.

8.

Otwarcie i stwierdzenie kworum.

Przedstawienie porządku obrad.

Przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

lnformacja burmistrza Pszczyny o pracach w okresie międzysesyjnym.

Informacja o kontrolach przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną.

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2024:
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej,

2) odczytanie opinii Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Pszczynie,

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,

4) dyskusja, .

5) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Pszczyna.

Rozpatrzenie projektéw uchwał w sprawach:

1) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej

Rady Miejskiej w Pszczynie na 2024 rok,

2) Projekt uchwały w sprawie wniosku mieszkańców gminy Pszczyna o uznanie drzewa

za pomnik przyrody,

3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania za rok 2022 z realizacji Uchwały
Nr XLVI/473/06 Rady Miejskiej w Pszczynie z dnia 18 paz’dziernika 2006 roku
w sprawie przyjęcia Gminnego Planu Ochrony Zdrowia,

4) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotów wydatków na pomoc w formie
posiłków i pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych

wieloletnim rządowym programem Posiłek w szkole i w domu na Iata 2024—2028,
5) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego

do przyznania zasiłku celowego na pokrycie kosztów zakupu posiłku |ub żywności

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem Posiłek w szkole i w domu na

lata 2024-2028,

6) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach

wpisanych do rejestru zabytków |ub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytkéw,

położonych na terenie gminy Pszczyna,

7) Projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych

i Autostrad o zamontowanie elektronicznych liczników wskazujących czas do zmiany

świateł na skrzyżowaniach w ciągu drogi krajowej nr 1 na terenie gminy Pszczyna,



8) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Międzygminnemu Związkowi
Komunikacyjnemu z siedzibą w Jastrzębiu - Zdroju pomocy finansowej na realizację
zadań w zakresie publicznego transportu zbiorowego,

9) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023,
10) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Pszczyna,

11) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków w budżecie gminy na rok
2023, które nie wygasają z upływem roku budżetowego.

9. Wolne głosy, komunikaty.

10. Zamknięcie obrad — LXVI sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół LXV sesji Rady Miejskiej
z 30 listopada 2023 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie
Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu LXV sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,
Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Barbara Pasik, Michał Ziebura

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół LXV sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został
przez Radę przegłosawanyjednogłośnie.

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informację burmistrza Pszczyny
o pracach w okresie międzysesyjnym Radni otrzymali. Zapytał, czy do informacji Radni mają
zapytania |ub uwagi.

Pytań, uwag nie zgłoszono i przewodniczący rady stwierdził, że ww. informacja została przez
radę przyjęta do wiadomości.

Informacja burmistrza Pszczyny stanowi załącznik nr 2 d0 protokołu sesji.

ad. 5.

Prowadzący obrady poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyjnej radną Martę

Wojciechowską — Smolarz o przedstawienie informacji o kontrolach. przeprowadzonych przez

Komisję Rewizyjną.

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała informację o kontroli przeprowadzonej przez
Komisję Rewizyjną w dniach 10, 17 i 24 listopada 2023 r. dotyczącej żywienia w placéwkach



os’wiatowych na terenie gminy Pszczyna, o kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną
w dniu 10 listopada 2023 r. z realizacji zadań i wydatkowania środków przez Referat Promocji
i Biuro Prasowe oraz o kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w dniu 1 grudnia 2023 r.
z realizacji wniosków Komisji i realizacji uchwał Rady Miejskiej w Pszczynie.

Prowadzący obrady powiedział, że w wyniku przeprowadzonej kontroli dotyczącej żywienia
w placówkach oświatowych na terenie gminy Pszczyna Komisja sformułowała wniosek
o następującej treści: „ Komisja Rewizyjna wnioskuje do Burmistrza o przeznaczenie w 2024 roku
z tzw. wolnych środków, środkówfinansowych na wykonanie niezbędnego remontu pomieszczeń
stołówki w szkole wJankowicach” i poddał wniosek pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,
Marcelina Leki, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria
Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Andrzej Mańka, Maciej Stieber

NIEOBECNI (2): Barbara Pasik, Michał Ziebura

Prowadzący obrady zapytał, czy do protokołów kontroli Komisji Rewizyjnej radni mają jakieś
pytania, uwagi.

Głos zabrał radny Rafał Wróbel. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.
Ja chciałem przed głosowaniem jeszcze się odnieść, ale powiem teraz. Panie Burmistrzu,
no byliśmy tam z komisją i myślę, że wszyscyjak tam byliśmy, ten stan, który tam jest u nas
w szkole, no powiem szczerze nas zaszokował, że dzieci w takim pomieszczeniu jedzą obiady
inaprawdę tam z tego co wiemy, jest wymiana okien zalecona i naprawdę przydałby się tam
remont tej stołówki, bo jest to, szczerze powiem, no na XXI wiek to zakrawa o kpinę, tak bym
to nazwał. Ja byłem sam, bo ja chodziłem tam do szkoły i tam się czas tak zatrzymał, że
naprawdę wszyscy byliśmy, jak tam całą komisją byliśmy, byliśmy zaszokowani stanem tej
jadalni. Także prośba taka, żeby naprawdę wykonać tam remont tej stołówki. Dziękuję
bardzo”.

Innych głosów nie było i prowadzący obrady stwierdził, że Rada przyjęła protokoły z
przeprowadzonych kontroli do wiadomości. Informacje o przeprowadzonych kontrolach
stanowiq odpowiednio załączniki nr 3, 4 i5 do protokołu sesji.

ad. 6.

6.1)

Prowadzący obrady Leszek Szczotka poprosił burmistrza o przedstawienie tytułu projektu
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2024 oraz dwóch autopoprawek
burmistrza Pszczyny wprowadzonych do projektu uchwały budżetowej na 2024 rok.
Głos zabrał Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol powiedział: „Panie Przewodniczący, Wysoka
Rado, Drodzy Naczelnicy, Kierownicy, Dyrektorzy naszych placówek, Szanowni Goście,
projekt budżetu, zgodnie z obowiązującym od wielu lat prawem, został przedstawiony
Państwu do 15 listopada, poprzedzony oczywiście konsultacjami, rozmowami i kształtuje się



następująco. Przedstawię Państwu projekt nieco inaczej w tym roku, pokazujqc pewne
statystyki, liczby, 0 W związku z tym, że jest to nasz piąty projekt budżetu w tej kadencji,
myślę, że jest to też pewna duma dla nas wszystkich, że przez te 5 lat udało nam się
zrealizować tyle zadań, dopinając i zamykając budżet zgodnie z relacjami wynikajqcymi
z ustawy o finansach publicznych. Drodzy Państwo, z poważnych rzeczy, to poważne kwoty:
335 216 689 zł to dochody. Zawsze jak Państwu przedstawiam budżet w większym stopniu
jesteście Państwo zainteresowani w wydatkach niż w dochodach, ale wydatków bez

dochodów nie ma i musimy to jakoś zrównoważyć. Drodzy Państwo z tych 335 000 000 zł
to 95 000 000 zł to subwencje różnego rodzaju, co stanowi 28,35% dochodów ogółem.
Dotacje na zadania bieżące to 25 837 000 zł, czyli 7,71 %. Dotacje na zadania inwestycyjne
21 938 000 zł. I dwie bardzo ważne pozycje. Udział w podatku PIT 79 819 000 zł i udział
w podatku CIT4 945 000 zf. Opłaty ipodatki lokalne 78 599 000 zł. [pozostałe dochody
24 318 000 zł. Tak statystycznie rozkładają się dochody. Natomiast takjak powiedziałem,
najważniejsza część dla nas wszystkich to oczywiście to, jak wydatkujemy środki pochodzące
z tych wszystkich źródeł dochodów. / tradycyjnie takjak to jest co roku i tego tutaj niestety
nie potrafimy zmienić ani nie mamy możliwości, żeby zmienić, największa kwota w budżecie
gminy to wydatki związane z os’wiatq i to kwota 163 577 209 zł. Z tego wydatki bieżące to
153 000 000 zł, co stanowi 51,22% ogółu wydatków bieżących gminy. Z tego planowana
subwencja oświatowa to kwota 90 882 251 zł. Jest tu pewien progres Drodzy Państwo,

nie wiem czy możemy się z tego cieszyć, bo ten progres jest, natomiast on jest niewielki.

Pamiętacie Państwa jak przedstawiałem budżety lat poprzednich, ten procent pokrycia

subwencja oświatową on się kształtował pomiędzy 48,5 do 50% mniej więcej. W tym roku
2024 jest to plan, który daje nam nieco ponad 51% pokrycia subwencji, czyli w dalszym ciągu
49%, czyli blisko ponad 60 000 zł, musimy dołożyć z dochodów własnych. Dokładnie 51,22%
pokrywa subwencja oświatowa, a my dopłacamy do subwencji 62 314 000 zł. Wydatki
in westycyjne w wysokości 57 000 000 zł stanowią 16,4% ogółu wydatków gminy. Pomoc

społeczna i rodzinna 37 000 000 zł to jest 10,4% udziału wydatków. Gospodarka komunalna
i ochrona środowiska 33 000 000 zł, co daje 9,4%. Administracja samorzqdowa i rządowa to

również 9,4%, czyli 33 000 000 zł. Wydatki na drogi 29 456 000 zł, to 8,26%. Wydatki na
kulturę 19 907 000 zł stanowią 5,58%. I to jest łącznie z wydatkami, które ponieśliśmy,
czy będziemy ponosić, na budowę Centrum Kultury, czyli zamykając ten projekt. Normalnie
ten poziom jest o wiele niższy. Sport 15 693 000 zł. Proszę zwróćcie Państwo uwagę, że co

roku pokazujemy Państwu wzrost wydatków na sport, a co o tym idzie, większe pozycje dla
klubów sportowych i dla organizacji działających w sferze sportu. Ponad 32 kluby sportowe,

które działają na terenie gminy. Ponad 13 klubów piłki nożnej. Bardzo chciałem podziękować
wszystkim tym, którzy w sport sq zaangażowani. Komisji Sportu, Panu Dyrektorowi

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, Panu Andrzejowi Wojtanowiczowi za reprezentację,
za to, że kluby mają dobrą reprezentację w przedstawicielstwie w Warszawie. To wszystko

daje też możliwość, że do tych prawie 16 000 000 zł dochodzą jeszcze środkifinansowe, które
pochodzą ze źródeł zewnętrznych. Głównie myślę tutaj o źródłach rządowych w ostatnich
czasach, czyli w ramach programu Klub. Gospodarka mieszkaniowa 12 544 000 zł, to jest

3,52%. Ochrona przeciwpożarowa izarzqdzanie kryzysowe 2 178 000 zł. Tutaj równieź gorące



podziękowania za dalszą realizację programu, wymianę samochodów i współpracę
z zawodowq strażą pożarną. Jak Państwo wiecie, kolejne auta zostały przekazane dla
naszych ochotników. Z czego się bardzo cieszę, bo program przez moment był na początku tej
kadencji zawieszony. Później ruszyło to dalej. Jak będzie nowy komendant główny, to również
zamierzam się do niego wybrać, żeby przedstawićjak ten program działał przez ostatnie lata.
Rolnictwo 632 000 zł, to jest 0,18%. Profilaktyka zdrowotna 1 948 000 zł, co stanowi nieco

ponad 0,5% i pozostałe wydatki 6 800 000 zf, niecałe 2%. Drodzy Państwo, wydatki bieżące
w podziale na grupy wydatków przedstawiają się następująco. Wydatki związane z realizacją
zadań statutowych 85 408 000 zł. To jest m.in. zakup materiałów, wyposażenia, usług
remontów, zakup energii, wody, wywóz odpadów, zakup usług pocztowych,

telekomunikacyjnych, szkolenia, delegacje itd. To wszystko jest w tej grupie wydatkówz
realizacją zadań statutowych. Wynagrodzenia iskładniki od nich naliczane to 166 380 000 zi.
Dotacje na zadania bieżące obejmują zarówno dotacje dla jednostek sektora finansów
publicznych, jak i PCKul, Miejska Biblioteka i inne jednostki oraz stowarzyszenia i organizacje
niezaliczane do sektora finansów publicznych. Myślę tutaj o niepublicznych źłobkach,
szkołach, przedszkolach, klubach sportowych i tak dalej. To kwota 18 373 000 zf. Świadczenia
na rzecz osób fizycznych, głównie pomoc udzielana przez OPS, 23 879 000 zł. I wydatki
bieżące na programy i projekty współfinansowane ze środków unijnych to kwota
62 000 000 zł. Bardzo istotnym elementem w każdym budżecie sq wydatki inwestycyjne.
I tutaj na inwestycje drogowe dotyczy zarówno dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich.
Wsumie w 2024 roku przeznaczymy kwotę 18 867 000 zł, z czego poprawa bezpieczeństwa

niechronionych uczestników ruchu kwota 2 256 000 zł. Zadanie finansowane z Rządowego
Programu Funduszu Rozwoju Dróg. Rozbudowa ulica Dygasińskiego i ulicy Wczasowe]

3 100 000 zł. Rozbudowa ulicy Ogrodowej 2 333 000 zł. Rozbudowa ulicy Lipowej w Wiśle
Wielkiej 932 000 zł. Kwota dofinansowania 741 000 złz Rządowego Programu Rozwoju Dróg
Samorządowych. Rozbudowa ulica Wilczej w Studzienicach oraz Gajowej i Jesionowej
w Pszczynie 4 200 000 zł. Zadanie dofinansowane kwotq 4 000 000 zł z rządowego programu.

I rozbudowa ulicy Wolności w Piasku kwota 4 000 000 zł. Zadanie dofinansowane również
z rządowego programu Funduszu Polski Ład. In westycje budowlane i mieszkaniowe.

Rozbudowa budynku Ośrodka Kultury w Studzionce 1 500 000 zi. Zadanie również
dofinansowane kwotq 1 500 000 złz Polskiego Ładu. In westycje oświatowe, które udało nam
się w tym roku przygotować na rok 2024 to modernizacja Szkoły w Brzeźcach na kwotę
2 100 000 zł. Również dofinansowanie z Polskiego Ładu kwotą 2 000 000 zł. I budowa
Przedszkola w Czarkowie kwota 6 565 000 zł. To zadanie w roku 2024 w części z rządowego

Funduszu Polski Ład to kwota 2 000 000 zi. Również w ramach środków zewnętrznych
rządowych udało nam się pozyskać 2 000 000 zł na zadanie wieloletnie, budowa kanalizacji
sanitarnej w Gminie Pszczyna. Kwotę 300 000 zł na modernizację oświetlenia. Ochrona

powietrza, program Czyste Powietrze, kolejne 300 000 zi. Budowy toalet samoobsługowych

350 000 zł. I oczywiście inwestycje w kulturę. Środki pochodzą też ze źródeł naszych.
To kwota 13 393 000 zł. To jest przede wszystkim dokończenie budowy Centrum Kultury
w kwocie 11 621 000 zł. Drodzy Państwo, bardzo ważnym elementem i też niełatwym
w realizacji było ubieganie się o środki zewnętrzne w ramach dofinansowań na zabytki,



takje nazywamy kolokwialnie. Jest to remont Zameczku w Rudołtowicach, zadanie
wieloletnie, gdzie w roku 2023 to była kwota 996 000 zł. [zadanie ostatecznie
dofinansowane kwotą 1 992 000 złz rządowego programu ochrony zabytków. ! również
prace konserwatorskie w zespole grobówAnha/t-Kothen. ln westycje w obiekty sportowe.
Kwota ogółem 8 885 000 zł. I jest to również kolejne nasze zadanie, gdzie pozyskaliśmy
dofinansowanie z Ministerstwa Sportu. Jest to budowa hali sportowej wraz z boiskiem
wielofunkcyjnym przy Szkole numer 6 w Pszczynie. Budowa boiska treningowego przy
Stadionie Miejskim w Pszczynie 360 000 zł. [przebudowa boiska w Wiśle Wielkiej na kwotę
1 880 000 zł. I to zadanie, takjak pierwsze, które wymieniłem, jestfinansowane
z Ministerstwa Sportu kwotą 711 000 zł. Przychody budżetu roku 2024 to kwota
33 030 000 zł. I jest to emisja obligacji komunalnych w kwocie 33 000 000 zł i spłata
udzielonej pożyczki w kwocie 30 000 zł. Rozchody budżetu w roku 2024 to kwota
11 566 000 zł. Środki te przeznacza się na spłatę wcześniejszych zaciągniętych kredytów
ipożyczek. Drodzy Państwo, w oparciu o wszystkie te dane, które przedstawiłem,
przestawiony budżetjest zrównoważony i optymalny. Został on pozytywnie zaopiniowany
przez Regionalną Izbę Obrachunkową, podobnie jak Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy
Pszczyna oraz możliwość sfinansowania przestawionego deficytu. Bardzo dziękuję za

przygotowanie budżetu. Dziękuję Radnym za rozmowy i analizy, przygotowanie tych

wszystkich zadań, które Państwo wskazywaliście. Zawsze w każdym budżecie jest to niestety
rzecz stała iniezmienna. Często nie znajdują się te zadania, które Państwo chcielibyście,

aby się znalazły. Natomiast myślę, że analizując całą naszą kadencję pięcioletnią, takjak
podkreślałem pierwszy raz pięcioletnią, możecie Państwo zauważyć ten bardzo stabilny
izrównowaźony rozwój całej gminy, czyli 12 naszych osiedli, 12 sołectw i tych zadań, które
w przeciągu tych ostatnich lat na terenie całej gminy, żeśmy realizowali. Bardzo dziękuję”.
Prowadzący obrady poprosił burmistrza o odczytanie tytułu uchwały oraz autopoprawek.
Burmistrz Pszczyny odczytał pełne treści dwóch autopoprawek. Autopoprawkistanowiq

załącznik nr 6 i 7 do protokołu sesji.

5.2)

Pozytywną opinię do projektu budżetu gminy na rok 2024 przedstawił w imieniu Komisji
Budżetu jej przewodniczący Andrzej Wojtanowicz. Opinia Komisji Budżetu wraz
z załącznikami stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji.

6.3)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka poinformował, że wpłynęły uchwały Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie pozytywnej opinii o przedłożonym przez Burmistrza
Pszczyny projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok oraz w sprawie opinii o możliwości
sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej gminy Pszczyna na
rok 2024 i poprosił o ich odczytanie.

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał Uchwałę Nr 4200/l/202/2023 I Składu Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 8 grudnia 2023 r. w sprawie opinii
o przedłożonym przez Burmistrza Pszczyny projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok oraz
Uchwałę Nr 4200/I/204/2023 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej



w Katowicach z dnia 8 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu
przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej gminy Pszczyna na 2024 rok.
Kopie ww. uch wał stanowią odpowiednio załączniki nr 9 i 10 do protokołu sesji.

6.4)

Przewodniczący rady otworzył dyskusję i zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2024 są pytania, uwagi.

Głosów w dyskusji nie było i prowadzący obrady zamknął dyskusję.

6.5)

Prowadzący obrady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu gminy na rok 2024 są jakieś uwagi, pytania, propozycje zmian?

Pytań, uwag nie było i przystąpiono do głosowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia
budżetu gminy na rok 2024.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Leszek Szczotka, Maciej Stieber, Marek
Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel

PRZECIW (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (2): Barbara Pasik, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr XLVI/822/23 w sprawie

uchwalenia budżetu gminy na rok 2024, podjęta została większością 20 głosów „za",
przy 1 głosie „przeciw", bez głosów „wstrzymujących się". Prowadzący obrady stwierdził,
że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

Głos zabrał burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Podziękował za przegłosowanie uchwały

budżetowej i powiedział: „ Chciałem bardzo Państwu podziękować za kolejne zaufanie
w przedstawieniu projektu uchwały budżetowej, dzisiajjuz' budżetu gminy na rok 2024.
To ogromne wyzwanie, ale ogromne zobowiązanie równieź. Dziękuję za tq współpracę, która
była przed złożeniem projektu uch wały, czyli przed 15 listopada. Później za bardzo
konstruktywne wni05ki i zrozumienie teź sytuacji, którą mamy nie tylko tutaj w gminie,
ale również sytuacji geopolitycznej W całym kraju i nie tylko w kraju, bo dzisiaj to,
co odzwierciedlone jest w liczbach, tak naprawdę ma swoje podłoże również we wszystkich
wydarzeniach, które miały w ostatnim czasie miejsce. Ale Drodzy Państwo, budżet gminy
to nie jest solowa działalność, to również przede wszystkim zespół, który współpracował
ze mną. Bardzo dziękuję Panu Skarbnikowi, Zastępcy Skarbnika i całemu zespołowi, który
fizycznie pisał budżet. A również ogromne podziękowania dla naczelników, kierowników,
dyrektorówjednosteki wszystkich osób, które przygotowały wkład do tego budżetu.
I największe podziękowania, Drodzy Państwo, wszystkim pracownikom, którzyfizycznie ten
budżet realizują, bo my oczywiście pewne elementy przygotowujemy, natomiast bez pracy



każdego z naszych pracowników, czy to wjednostkach, czy w wydziałach, w referatach,

czy w indywidualnych stanowiskach, tego budżetu byśmy nie zrealizowali. Także bardzo

dziękuję wszystkim imam nadzieję, że budżet tegoroczny zaspokoi większość potrzeb, które

Państwo przedstawialis’cie, a my postaramy się dokonać tego, aby zrealizować go oczywiście

zgodnie z ustawą o finansach publicznych, ale też takjak to Państwo widzieliście, aby każdą

złotówkę wielokrotnie obrócić w przysłowiowych palcach po to, żeby na każdą złotówkę

zdobyć kolejną złotówkę ze źródeł zewnętrznych, co nam w ostatnim czasie się bardzo

udawało”.

ad. 7.

Prowadzący obrady Leszek Szczotka poprosił burmistrza o przedstawienie projektu uchwały

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczyna.

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Pszczyna oraz dwie autopoprawki burmistrza do tego projektu

uchwały. Pełna treść autopoprawek stanowi załącznik nr 11 i 12 d0 protokołu sesji.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka poinformował, że wpłynęła uchwała Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Pszczyny

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i poprosił o jej odczytanie.

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał Uchwałę Nr 4200/1/203/2023 | Składu Orzekającego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 8 grudnia 2023 r. w sprawie opinii

o przedłożonym przez Burmistrza Pszczyny projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej. Kopia ww. uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag nie było i przystąpiono do głosowania projektu uchwały w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Pszczyna.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Leszek Szczotka, Maciej Stieber, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr XLVl/823/23 w sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej, podjęta została większością 19 głosów „za", przy 2

głosach „wstrzymujących się”, bez głosów „przeciw”, bez głosów „wstrzymujących się".

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością

głosów.



ad. 8.

8.1)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

zatwierdzenia planu pracyi kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pszczynie

na 2024 rok.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LXVI/824/23 w sprawie

zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pszczynie

na 2024 rok, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.2)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wniosku

mieszkańców gminy Pszczyna o uznanie drzewa za pomnik przyrody.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LXVI/825/23 w sprawie

wniosku mieszkańców gminy Pszczyna o uznanie drzewa za pomnik przyrody, podjęta
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została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta
została przez radę jednogłośnie.

8.3)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia
sprawozdania za rok 2022 z realizacji Uchwały Nr LXVI/473/06 Rady Miejskiej w Pszczynie
z dnia 18 paz’dziernika 2006 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Planu Ochrony Zdrowia.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:
Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,
Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LXVI/826/23 w sprawie

przyjęcia sprawozdania za rok 2022 z realizacji Uchwały Nr LXVI/473/06 Rady Miejskiej
w Pszczynie z dnia 18 paz’dziernika 2006 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Planu

Ochrony Zdrowia, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady
stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.4)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia
zasad zwrotów wydatków na pomoc w formie posiłków i pomoc rzeczową w postaci
produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem Posiłek
w szkole i w domu na lata 2024-2028. Dodał, że w związku zakończonymi konsultacjami
społecznymi zgłasza autopoprawkę do tego projektu uchwały i odczytałjej pełną treść.
Autopoprawka burmistrza stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:
Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
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Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LXVI/827/23 w sprawie

określenia zasad zwrotów wydatków na pomoc w formie posiłków i pomoc rzeczową
w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym
programem Posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028, podjęta została jednogłośnie
21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.

8.5)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie podwyższenia
kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku celowego na pokrycie
kosztów zakupu posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem
Posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028. Dodał, że w związku zakończonymi
konsultacjami społecznymi zgłasza autopoprawkę do tego projektu uchwały i odczytałjej

pełną treść. Autopoprawka burmistrza stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel

BRAK GŁOSU (1): Arkadiusz Gardiasz

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LXVI/828/23 w sprawie

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku celowego na
pokrycie kosztów zakupu posiłku |ub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym
programem Posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028, podjęta została jednogłośnie

20 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę
jednogłośnie.

8.6)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę
w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się
w gminnej ewidencji zabytkéw, położonych na terenie gminy Pszczyna.
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel

BRAK GŁOSU (1): Arkadiusz Gardiasz

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr LXVI/829/23 zmieniająca

uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie,

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie gminy Pszczyna,

podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała
podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.7)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wystąpienia
do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych iAutostrad o zamontowanie elektronicznych
liczników wskazujących czas do zmiany świateł na skrzyżowaniu w ciągu drogi krajowej nr 1
na terenie gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel

BRAK GŁOSU (1): Arkadiusz Gardiasz

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LXVI/830/23 w sprawie
wystąpienia do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o zamontowanie

elektronicznych liczników wskazujących czas do zmiany świateł na skrzyżowaniu w ciągu
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drogi krajowej nr 1 na terenie gminy Pszczyna, podjęta została jednogłośnie 20 głosami
„za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.8)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia
Międzygminnemu Związkowi Komunikacyjnemu z siedzibą wJastrzębiu — Zdroju pomocy
finansowej na realizację zadań w zakresie publicznego transportu zbiorowego.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek
Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,
Rafał Wróbel

BRAK GŁOSU (1): Arkadiusz Gardiasz

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr LXVI/831/23 w sprawie
udzielenia Międzygminnemu Związkowi Komunikacyjnemu z siedzibą w Jastrzębiu — Zdroju
pomocy finansowej na realizację zadań w zakresie publicznego transportu zbiorowego,
podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała
podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.9)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie
gminy na rok 2023. Dodał, że do tego projektu uchwały wprowadzona została autopoprawka
burmistrza i odczytał jej treść. Pełna treść autopoprawki stanowi załącznik nr 16 do protokołu
sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,
Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel
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NIEOBECNI (2): Barbara Psik, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LXVl/832/23 w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2023, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.10)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr LXVI/833/23 w sprawie zmian

w Wieloletniej prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością

20 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

8.11)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu

wydatków w budżecie gminy na rok 2023, które nie wygasają z upływem roku budżetowego.
Dodał, że do tego projektu uchwały wprowadzona została autopoprawka burmistrza

i odczytał jej treść. Pełna treść autopoprawki stanowi załącznik nr l 7 do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje zmian.
Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI12

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, MichałZiebura
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W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr LXVI/834/23 w sprawie
ustalenia wykazu wydatków w budżecie gminy na rok 2023, ktére nie wygasają z upływem
roku budżetowego, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady
stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

Wykaz podjętych na LXV/ sesji Rady Miejskiej uchwał stanowi załącznik nr 18 do protokołu
sesji.

ad. 9.

1. Głos zabrał burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Powiedział, że 21 grudnia o godz. 153O
odbędzie się spotkanie wigilijne i będzie mu bardzo miło wszystkich gościć. Natomiast
24 dokładnie w Wigilię, wraz z wolontariuszami organizujemy Wigilię dla samotnych,
dla osób potrzebujących. Jeżeli ktoś z Państwa chciałby się włączyć w to wydarzenie,
to również serdecznie zaprasza. Robimy to dokładnie w Wigilię czyli w tym dniu,
w którym nikt nie powinien być sam. Następnie w imieniu swoim jak i wszystkich jego
współpracowników życzył wszystkim radosnego świętowania i aby ten czas był
wyjątkowy, a Nowy Rok niech przyniesie tylko same pozytywne wydarzenia.

2. Przewodniczący rady Leszek Szczotka przedstawił informacje z działalności Rady Miejskiej
w Pszczynie w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że 1 grudnia odbyło się posiedzenie

Komisji Rewizyjnej, 12 grudnia odbyło się posiedzenie Komisji Gospodarki, 18 grudnia
odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki, Komisji Spraw
Społecznych oraz Komisji Sportu i Kultury Fizycznej.

3. Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że do Rady Miejskiej w Pszczynie
wpłynęło pismo mieszkańca, dotyczące ulicy Zuchów w Pszczynie. Dodał, że przekazał
pismo wszystkim radnym do wiadomości z prośbą do Przewodniczących Komisji o analizę
tego tematu. Na podstawie stanowiska Komisji Rady przygotowana została propozycja

odpowiedzi na pismo, którą następnie odczytał. Propozycja odpowiedzi na pismo stanowi
załącznik nr 19 do protokołu sesji. Zapytał, czy do przedstawionej propozycji odpowiedzi

są uwagi, pytania, propozycje zmian? Pytań, uwag, propozycji zmian nie było

i prowadzący obrady poddał pod głosowanie propozycję odpowiedzi.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0,

NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Rafał Wróbel

PRZECIW (1): Maciej Stieber

NIEOBECNI (2): Barbara Psik, MichałZiebura

Prowadzący obrady stwierdził, że propozycja odpowiedzi na pismo została

przegłosowana większością głosów.
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4. Przewodniczący rady Leszek Szczotka złożył wszystkim najserdeczniejsze życzenia
na zbliżające się Święta Bożego Narodzenia. Niech będą ciepłe, pełne radości,
pozwalające odetchnąć od tego pędu takiego codziennego.

5. Przewodniczący rady powiedział, że kolejna sesja rady planowana jest na styczeń 2024
roku, ale o dokładnym terminie tej sesji radni zostaną poinformowani w péz’niejszym
terminie.

ad. 10.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim
za uczestnictwo w obradach i o godz. 14OS ogłosił zamknięcie LXVI sesji Rady Miejskiej
w Pszczynie.

[PODPIS]
zewodnicz („!,—)OT/ŚPad:

gfćszekSczotka
Protokołowała: Kata Pękała
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